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Ordförande inleder med att hälsa alla välkomna och förklarar dagens möte öppnat. 

Justerande 

Il 

Val av justerare 

Kommunala tillgänglighetsrådet väljer Stefan Focic till att justera dagens protokoll. 

111 

Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkänns. 

I Utdragsbestyrkande 

Kommunala tillgänglighetsrådet protokoll 2024-11-11 
(Signerat, SHA-256 99918Al 74E381BE37B8C2FC16C958CD7F47F4ED4F967A79D9C944FF0BE71729D) 

Sida 3 av 8 



Emmaboda kommun 

Kommunala tillgänglighetsrådet 
Sammanträdesprotokoll 
Sammanträdesdatum 

Justerande 

2024-11-11 

§ 36
Planerna för Storgatan i Emmaboda centralort

Förvaltningschef för tekniska förvaltningen visar en film från i våras angående 
underhållsbehoven av Storgatan i Emmaboda centralort. Under hösten har 
medborgardialog anordnats. Emmaboda Energi har gjort klart sina utredningar. 

4 

Det kan konstateras att det behövs bättre vägmarkeringar och bättre skyltning. Det är 
olika tänkta åtgärder för olika sektioner av gatan. Generellt sett kommer dock körfälten 
att minskas och gång- och cykelväg kommer att breddas. Det kommer inte att vara 
någon gatsten utan en slät beläggning hela vägen. Ärendet väntas kunna tas upp för 
beslut någon gång nästa år och därefter går det att säga mer om vad det blir för tidsplan 
för att vidta åtgärder. 

Rådet understryker särskilt behoven av att ha bättre belysning och bättre skyltning vid 
övergångsställena samt att det behövs fler övergångsställen. 
Förvaltningschef instämmer i detta och tillägger att det bör vara fyra övergångsställen i 
korsningarna längs med vägen till skillnad från idag då det finns ställen där det bara är 
övergångsställen på ena sidan i vissa korsningar. 

Rådet passar även på att påpeka att det finns en häck som skymmer sikten i korsningen 
Storgatan/Torggatan. 

§ 37
Kort information om renoveringen av Bjurbäcksskolan 7-9

Förvaltningschef för tekniska förvaltningen ger en lägesrapport. Upphandlingen i våras 
blev överklagad. Förvaltningsrättens dom till kommunens fördel kom fem dagar efter 
att entreprenörens anbud hade gått ut. Entreprenören har meddelat att de inte vill stå 
kvar med sitt anbud på grund av ändrade ekonomiska förutsättningar. Budget finns inte 
för att möta entreprenörens krav. Ny upphandling kommer att göras till våren. Vad som 
går att göra påverkas av prisbilden. 

Tekniska förvaltningen och bildningsförvaltningen för nu en dialog med varandra. 
Syftet är att få ner kostnaderna. Delar av projektet med renoveringen kommer därför att 
skäras ned på alternativt inte genomföras. Tanken är att detta främst kommer att beröra 
utbyggnationer av matsal och cafä. Dock är ambitionen att värna all grundverksamhet. 

Rådet efterfrågar att få vara delaktiga samt efterfrågar även att Specialpedagogiska 
Skolmyndigheten (SPSM) ska vara involverade. 

De båda förvaltningscheferna från tekniska förvaltningen respektive 
bildningsförvaltningen meddelar att de vill göra klart sitt nya omtag först och när det 
finns ett färdigt förslag framtaget kommer synpunkter att tas in. De har inte tittat på att 
dra ner på något relaterat till den anpassade grundskolan. 
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§ 38
Bildningsförvaltningens nya förvaltningschef presenterar sig

Den nya förvaltningschefen för bildningsförvaltningen presenterar sig. Hon har arbetat 
som rektor på Vilhelm Mobergsgymnasiet sedan två år tillbaka och har sammantaget 
varit skolledare sedan tio år tillbaka. Hon har jobbat i skolans värld i hela sitt yrkesliv. 

En uppenbar utmaning att ta sig an är hur kommunen ska få upp betygsnivåerna på 
högstadiet. Förvaltningschefbetonar vikten av att ha höga förväntningar på eleverna, ha 
närhet till de vuxna i skolan och ha tillgång till de hjälpmedel som behövs i skolan, samt 
framför allt ha hög lärartäthet där lärarna är kompetenta och välutbildade. 

Skolbiblioteken fungerar bra och ska fortsätta så. 

§ 39
KLT:s biljettförsäljning

Rådet konstaterar att det ska gå att köpa biljetter från Kalmar Länstrafik (KL T) hos 
livsmedelsbutiken Coop i Emmaboda centralort fram till och med 2 december 2024. 
Därefter finns det inget besked om vad som händer. 

Rådet konstaterar att besked från KL T behöver komma snarast och det är ett fortsatt 
krav att det behövs bättre skyltning vid stationen. 

§ 40
Postombud och deras placering i kommunen

Flytt av postombud har skett från livsmedelsbutiken Coop till klädaffären Mor & 
Dotter. Det är rådets uppfattning att nuvarande placering av postombud har hamnat lite i 
periferin. 

Rådet konstaterar att de inte har tillfrågats och de har inte haft möjlighet att påverka 
händelseutvecklingen. Samtidigt konstateras det att det är viktigt att på bästa sätt lära 
sig klara av digitaliseringen med avseende på att göra digitala beställningar mm. 

Rådet har ambitionen att bjuda in socialförvaltningens digitala samordnare till 
kommande råd. 

§ 41
Handikapparkeringar i Emmaboda centrum

I samband med flytten av biblioteket från Emmaboda Folkets Hus till det gamla 
bankhuset i Emmaboda centralort efterlyser rådet redan nu att fler parkeringar avsätts 
till handikapparkeringar. I synnerhet gäller detta parkeringarna på gaveln till det gamla 
bankhuset, alltså mot Järnvägsgatan. Där kommer minst ytterligare en 
handikapparkering att behövas. 
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Det finns inget färdigt förslag till förändringen än och rådet är medvetna om detta men 
vill ändå skicka med detta påpekande redan nu. 

Vidare vill rådet påpeka att det överlag vad gäller parkering inne i centrum finns ett 
behov av att rent allmänt fylla i streck och markeringar i marken samt se över att 
skyltningen är tydlig på alla ställen. 

Rådet kommer att ta upp frågan igen. 

§ 42
Sammanträdesplanering 2025

Förslag till sammanträdesplanering för 2025 fastställes enligt följande: 

Beredningar: 
13 januari kl. 13:45 - 14:45 
24 mars kl. 14:00- 15:00 
23 september kl. 13:45 - 14:45 
10 november kl. 14:00- 15:00 

§ 43
Brukarorganisationerna informerar

SDR 

Rådsmöten 
3 februari kl. 14:30 - 17:00 
14 april kl. 15:15 - 17:15 
13 oktober kl. 14:30 - 17:00 
2 december kl. 15:15 - 17:15 

Kalmar läns Dövas Förening har deltagit på dialogmöte anordnat av Region Kalmar. 
Exempel på frågor som uppmärksammades var de långa väntetiderna på att få 
hörapparat, den negativa utvecklingen med att många kommuner tar bort sina syn- och 
hörselinstruktörer, att färdtjänsten fungerar allt sämre, samt att problematiken med 
digitalt utanförskap kvarstår. 

FUB 
Lokalföreningen har under hösten firat 50-årsjubileum i Lindås Folkets Hus. 

Autism Kalmar län 
Samtalsgrupper har startats i länet som dels riktar sig till vuxna med diagnos, och dels 
till vuxna som har barn med diagnos. 
Pengar har tilldelats länets förening för att delas ut till familjer för att exempelvis kunna 
göra restaurangbesök eller liknande. 
Autism Kalmar Län har i samarbete med Studieförbundet Vuxenskolan Kalmar län 
anordnat en föreläsning med Olle Hollertz. 

§ 44
Kortfattad information från kommunstyrelse och nämnder

Socialnämnden 
Arbete pågår för att klara av att implementera den nya socialtjänstlagen 1 juli 2025. 
Även Nära Vård ska fortsätta implementeras och löper parallellt med det andra arbetet. 
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Det senaste mötet handlade till större delen om att behandla taxor och avgifter. 
Emmaboda Energi är de som i år behöver göra störst höjningar. 

Teknik- och fritidsnämnden 

7 

Nämnden fick sina taxor och avgifter återremitterade från kommunstyrelsen för att de 
behöver lämna bättre motiveringar till sina förslag till beslut. 
Arbetet med att renovera simhallen har försenats av flera anledningar. Tömningen har 
varit krävande. En leverantör har varit försenad med leveranser. 

Justerande 

§ 45
Övrigt

Ändringar i rådets reglemente 
På förra mötet togs frågan upp om det är möjligt att sitta med i rådet om det inte finns 
någon koppling till en lokalförening. 

Rådet konstaterar att kommunchef har fått i uppdrag att utvärdera hur väl de 
kommunala råden fungerar. Med anledning av detta kommer rådet att avvakta med 
frågor som har att göra med ändringar av reglementet. 

§ 46
Mötets avslutande

Ordförande förklarar dagens möte avslutat. 

Beredningen till nästa ordinarie rådsmöte äger rum 2025-01-13 kl. 13:45 - 14:45. 

Kommunala tillgänglighetsrådets nästa möte äger rum 2025-02-03 kl. 13:00 - 15:30. 
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